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V Turnově dokončují stěhování agend z
okresních úřadů
Stěhování agend z
okresních úřadů dokončují v prvních dnech nového roku pracovníci
Městského úřadu v Turnově. "Největší část agendy a majetku jsme
stěhovali ze Semil už před Vánoci, nyní dokončujeme stěhování z
Jablonce a Liberce," řekl dnes novinářům turnovský tajemník
Miroslav Šmiraus. Pro občany začnou nové úřady pracovat 6. ledna.
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Patnáctitisícový Turnov je od Nového roku pověřenou obcí
spravující území s 30.000 obyvateli. Jeho správní obvod leží z
větší části na území okresu Semily, zasahuje však také na
Jablonecko a Liberecko. To podle Šmirause přebírání majetku a
agend poněkud komplikovalo. "Jsme však připraveni zahájit příští
pondělí práci bez omezení," poznamenal městský tajemník.
Šmiraus však současně upozornil, že zatím není zcela jasné,
jak budou v pondělí fungovat správní agendy v oblasti dopravy a
pasů a občanských průkazů. "Tato agenta se 23. prosince zastavila
a obnovena bude 6. ledna, neměli jsme tak možnost prověřit
počítačové spojení ani fungování programů, což může v pondělí
přinést určité problémy," vysvětli Šmiraus.
Město převzalo od okresních úřadů 26 lidí. "Dalších 25
úředníků jsme přijali, zaměstnáváme tak v současné době 134
lidí," dodal Šmiraus. Reforma veřejné správy už turnovskou
městskou kasu přišla na pět miliónů korun s dalšími zhruba osmi
milióny se počítá v letošním roce.
Podle starosty Milana Hejduka (SNK) byl Turnov na reformu
veřejné správy dobře připraven. "Už v polovině 90. let minulého
století jsme si připravili dvě budovy ve Skálově ulici, kam jsme
chtěli přesunout některé státní agendy, aby naši občané nemuseli
vše vyřizovat v Semilech," řekl novinářům Hejduk. Město tak podle
něho mělo v předstihu připraveny dostatečné prostory pro nové
úředníky a nemuselo je složitě hledat.
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